
PROTOKÓŁ NR XXV/16 
z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 2 sierpnia 2016 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram XXV nadzwyczajną sesję rady 
gminy Kostomłoty w kadencji 2014-2018, zwołaną na wniosek wójta. Stwierdzam na 
podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 9 radnych. Rada ma moc podejmowania 
prawomocnych uchwał. Program został przedstawiony. Czy są jakieś uwagi? 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2016. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej 
p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej (dotyczy kościoła w Świdnicy Polskiej). 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej 
p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej (dotyczy kościoła w Wilkowie Średzkim). 
5.  Zamknięcie sesji. 

 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Do porządku obrad proponuję wprowadzenie uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr L/299/14 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 24 czerwca 2014 r. 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Kostomłotach. Na 
komisjach rozmawialiśmy. Pan, który zajmował się sks-ami (zajęciami popołudniowymi) 
będzie w GOOSz-u zatrudniony i tam finansowany. GOOSz będzie go rozliczał z godzin 
pracy.   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2016. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej 
p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej (dotyczy kościoła w Świdnicy Polskiej). 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej 
p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej (dotyczy kościoła w Wilkowie Średzkim). 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/299/14 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 24 czerwca 2014 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 
Ośrodka Obsługi Szkół w Kostomłotach. 
5.  Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Porządku nie przyjmujemy w związku  z 
tym, że to jest sesja nadzwyczajna i musimy procedować zgodnie z wnioskiem pana 
wójta. Natomiast rozszerzenie porządku może nastąpić bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady, przy czym wymagana jest zgoda wnioskodawcy. W tym 
przypadku pan wójt składając taki wniosek, wyraża zgodę na zmianę porządku o ten 
punkt. 
Rada jednogłośnie zmieniła porządek zgodnie z wnioskiem złożonym przez wójta.  
 
Ad. 2. 
Rafał Hossa – Uchwała musi być podjęta przez radnych z tego względu, ze są to zmiany, 
które już nie dało się zmieniać zarządzeniami wójta gminy.  
 
Rafał Hossa odczytał uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję.  
 
Iwona Ryszka - To znaczy, że w tym roku tylko projekt i nic więcej w Wilkowie? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Nie ogłoszony jest nabór. Projekt i kosztorysy są na 3,5 
mln zł, natomiast z PROW gmina może otrzymać maksymalnie 2 mln zł, czyli praktycznie 



jest tutaj 1,5 mln po stronie gminy. Nabór będzie gdzieś październik-listopad. W tej chwili 
zmieniamy aglomerację, bo aby otrzymać środki z PROW-u musimy Wilków, czyli te 
działki (stara stacja uzdatniania wody) wyrzucić z aglomeracji i uchwałę musi podjąć 
sejmik województwa dolnośląskiego. Z PROW-u można korzystać, jeżeli nie jest w 
aglomeracji, natomiast to co jest w aglomeracji, to możemy korzystać z RPO. Natomiast 
w RPO nie ma w ogóle wodociągów, wody. Doszli do wniosku, że w Polsce sprawa wody 
już nie istnieje i nie ma w RPO. W RPO jest kanalizacja, ale tylko wyłącznie na 
aglomerację. Na aglomerację trzeba 120 osób na kilometr i żadna nasza miejscowość się 
nie łapie. Myśmy złożyli tylko wniosek na ul. Sportową, gdzie tutaj mamy Kostomłoty w 
aglomeracji i łącznie też na te, które prace wykonaliśmy w roku poprzednim, czyli 
wschodnia część Piotrowic, część Kostomłot. Złożyliśmy wniosek do RPO i tam jest na 
sumę 800 ileś tys. Teraz czekamy, żeby ogłosić nabór i będziemy składać wniosek. Tam 
się wiąże z tymi przesunięciami, ale to może w sprawach różnych. 
 
Iwo Iwaszków – Jakie są prognozy co do rozpoczęcia prac budowanych związanych z 
boiskiem? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Umowę podpisaliśmy, wykonawca ma wykonać do 7 
października. Jest to firma z Pszenna, która się specjalizuje w boiskach. W Legnicy robili 
wszystkie boiska, bieżnie sportowe. Trudno mi powiedzieć, jaka to jest firma, ale 
zatrudniają ponad 20 ludzi. Oni wygrali przetarg. Było dwie oferty, różnica była tylko 2 
tys.  
 
Iwo Iwaszków – 7 października już będzie skończone? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – 7 października ma być skończone, jak nie będzie jakiegoś 
poślizgu. W przyszłym tygodniu wchodzą na gimnazjum (naprawa dachu). Firma jest  z 
poznańskiego. Ta firma wygrała przetarg. Chyba 160 tys. i to musimy zrobić. To nie 
podlega dyskusji. Jest inspektor nadzoru. Inspektorem nadzoru jest projektant, który 
wykonywał projekt, a projektant jest też zarazem od razu biegłym sądowym, który  w tej 
sprawie opracowywał dokumentację dla sądu. Nie ukrywam, że opracował niższą cenę, 
natomiast jeśli chodzi dla nas, jako dla gminy, zwiększył zakres zabezpieczeń itd. Ja 
rozmawiałem z nim przy projektowaniu i mówiłem, że to nie jest kwestia 10, 20 tys., 
tylko kwestia, żeby to zrobić porządnie, żeby do tematu nie wracać. Ogłosiliśmy pierwszy 
przetarg i nikt się nie zgłosił, a drugi to właśnie ta firma się zgłosiła. Tam daliśmy termin 
do 15 listopada ponieważ w krótkim terminie wakacyjnym nie było żadnej możliwości i 
żadnych szans. Ogrodzimy z tyłu. Prace będą w środku. Plac budowy chyba jutro ma być 
przekazany. Na te dwie inwestycje, które już się robi dostaliśmy dofinansowanie. 
Dofinansowanie dostaliśmy też na trzy siłownie napowietrzne. Złożyliśmy wniosek na 
drogę w Osieku, bo chyba 70 tys. jest z gospodarki gruntami, natomiast złożyliśmy także 
do RPO wniosek. Jeśli chodzi o drogi gminne jest trzykrotnie więcej złożonych 
wartościowo wniosków niż środków finansowych. 190 tys. dostaliśmy z Ministerstwa 
Sportu (już mamy potwierdzony przydział), wniosek jest złożony na 741.920 na 
nowoczesne boisko wielofunkcyjne plus pracownia cyfrowa w SP Kostomłoty i gimnazjum 
w Kostomłotach (pracownia cyfrowa ok. 200 tys.). Boisko wielofunkcyjne realizujemy  w 
tym roku natomiast pracownie cyfrowe będziemy realizować w 2016-2017.  Czekamy 
teraz na środki finansowe, bo można jak już państwu kiedyś mówiłem zrobić montaż 
finansowy, czyli te 190 tys. które mamy  z Ministerstwa Sportu to będą jako nasz wkład 
własny plus do tego RPO, gdzie tam 85% dofinansowania. Można połączyć te projekty. 
Wtenczas te z Ministerstwa Sportu to są jako nasze środki na dofinansowanie tej różnicy.  
Kompleksowa kanalizacja Gminy Kostomłoty to jest 780 tys. Wniosek został złożony. 
Dzisiaj wozimy poprawki z ochrony środowiska. Złożyliśmy wniosek na zakup lekkiego 
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kostomłotach (256. 
366,50 zł). Ford ma 10 lat i może uda się go wymienić. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie 
ford zostanie przekazany do Osieka. Przebudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 
Wilków Średzki (kosztorysowo 3.500.000,00). Czekamy, kiedy będzie nabór. Projektant 
wystąpił o pozwolenia na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Świdnica Polska. 
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Planujemy tam 680.000,00 (z LGD lub z PROW – 50 % dofinansowania). Zakładamy też 
Modernizacja świetlic w Kostomłotach i Samborzu (z PROW). W sumie 450 tys., a 232 
tys. dofinansowania. Oprócz tego pracowaliśmy nad wnioskiem, który został złożony – 
„Renowacja dachu i stropu kościoła p.w. Matki Boskiej Anielskiej w Bogdanowie”. 
Złożyliśmy wniosek na 146 tys. (dofinansowanie 124 tys.). Też czekamy. To już przez 
parafie, z tym że to z naszej gminy i w ramach tych środków, dlatego ująłem. Tak to 
wygląda pokrótce. Musimy też przymierzyć się do problemu finansowego. Ja już państwa 
informowałem – kwestia Statoil, ten podatek, który oni za 5 lat się zwrócili - 780 tys. Oni 
zwrócili się w grudniu 2014. Myśmy decyzje dawali odmowną i podtrzymywaliśmy swoją 
decyzję. Wczoraj przyszła ostateczna decyzja z SKO, że niestety mamy zapłacić. Tak to 
wygląda pokrótce, natomiast odwołanie możemy robić zgodnie z przepisami. My jako 
strona, jako samorząd przez Prokuratorię Generalną Skarbu Państwa.  
 

Zuzanna Gonet - Czy ja dobrze zrozumiałam, że na 1 km musi być 120 osób? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Tak, łącznie między miejscowościami. Każdy rurociąg 
rozchodzący się po całej wiosce.  
 
Zuzanna Gonet - Ale jak nie spełnia się tych wymogów? Bo chyba większość wiosek w 
naszej gminie nie spełnia? 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Żadna nie spełnia i nie ma możliwości korzystania ze 
środków RPO, ponieważ ustalili, że kanalizacja na wsi jest niepotrzebna tylko w miastach, 
gdzie bloki są i wtenczas nie ma problemu 120 osób. Ze środków własnych to nie ma 
żadnych możliwości, bo np. na dokumentację na Ramułtowice mamy 7 mln. Liczmy, że w 
przetargu może 5 mln. Oprócz tego mamy jeszcze inwestycje, jeśli chodzi o wodę, bo 
mamy pozwolenie na budowę. Ja nie będę występował. Na gminę w ramach PROW-u 
może być 2 mln, bo jeszcze mamy wodę i podłączenie Godków-Paździorno, bo SUW 
mamy warunkowo chyba do lipca 2017. 
 

Zuzanna Gonet - Z innych źródeł nie można uzyskać pieniędzy na kanalizację?  
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Z zewnętrznych nie. Zobaczymy, w WFOŚ dyskutują, ale 
to będzie w formie pożyczek itd. Nisko oprocentowanych. Ale jeszcze dyskutują. 
 

Rafał Hossa - Na dzień dzisiejszy nie ma. 
 

Zuzanna Gonet -  To znaczy, że na wsi nie potrzeba kanalizacji. 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Tak wyszli nasi mocodawcy. Tak zaproponowali, że 120 
osób na km. Polska zaproponowała, Unia zaklepała.  
 

Iwona Ryszka - Zapytam panie wójcie, bo Sobkowice w pierwszej kolejności, jakby się 
jakieś środki znalazły, a nie wiadomo, czy się znajdą. Czy w takim razie mieszkańcy 
mogą swoje przydomowe oczyszczalnie realizować?  
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Mogą. 
 

Iwona Ryszka - Czyli, jeżeli ktoś jest chętny to bez problemu może zakupić? 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Jak najbardziej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Panie wójcie, czy będziemy się 
odwoływać od decyzji kolegium? 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Prawnicy dzisiaj to jeszcze przejrzą. Wiele lat płacili, bo w 
sumie nie ukrywajmy, że gmina na tym nie straciła, bo oni od 2003 r. płacili, a nie 
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prowadzili tej działalności gospodarczej.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – A dużo odsetek jest w tej kwocie? 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Od 26 grudnia 2014. Od korekty. Sobkowie - przejęliśmy 
teren pod plac zabaw. Bartoszewski miał wydzielić, jest przejęte. 
 

Józef Lech - Czy jest możliwość remontu świetlicy w Szymanowicach? 
 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja wiem, ja pamiętam, zobaczymy jakie będą środki. 
Samborz - regulujemy tą sprawę; najgorzej jak jest dwóch właścicieli. Opracowujemy też 
dokumentację na remont na Budziszów. Dokumentacja nie jest tam droga (2-3 tys.). 
Trzeba mieć też w zanadrzu, jak pokażą się środki unijne, to trzeba mieć gotowe do 
składania.  
 
Iwona Ryszka - Będę drążyć temat skoro Sobkowice są przejęte. Czy my możemy 
wchodzić tam i randapem pryskać? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Wszystko możecie robić. Ja rozmawiałem z panem 
Bartoszewskim i on z panem Zającem, żebyście Państwo wiedzieli, gdzie możecie grodzić. 
Przejęliśmy to tydzień temu, natomiast oddaliśmy Budziszów (teren nieużytkowany).  
 
Iwona Ryszka - Rozmawialiśmy, że z UG jakaś oferta będzie tak jak na pozostałe place 
zabaw. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Macie środki? 
 
Iwona Ryszka - Mamy z funduszu sołeckiego. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Proszę z Bartoszewskim to ustalić, ile metrów, jakie 
chcecie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Taka prośba panie wójcie, bo wielu 
radnych o to prosiło. Jak już powstanie to nowoczesne boisko przy gimnazjum w 
Kostomłotach, żeby ono miało charakter ogólnodostępny.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha –  Nie mogę czegoś takiego zrobić, żeby to było wyłączone i 
po południu na klucz zamknięte. Ma funkcjonować. Będzie oświetlenie, będzie 
monitorowane. 
 
Iwo Iwaszków - Panie wójcie dobrze byłoby, żeby się przymierzyć do zatrudnienia 
opiekuna tego boiska. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Jak wybudujemy. 
 
Leon Barylak - Kiedy zaczyna się termin inwestycji, bo kończy chyba 7 października? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Umowa została podpisana z wykonawcą. Nastąpi 
przekazanie. 
 
Jan Szwedo – Z mpzp ludzie wiązali sobie różne nadzieje, z tym że już chyba skończone. 
To tak się przeciąga, przeciąga, a teraz była budowa kanalizacji też obiecywana, że to 
będzie za rok, za dwa, za pięć, a teraz już nie wiadomo kiedy. Wydaje mi się, że 
społeczeństwu należy się jakaś jaśniejsza odpowiedź, co mają robić. To, że plany się 
jakby odwlekają to wiemy, bo to jest niezależne od nas, natomiast z kanalizacją też nie 
od nas. Ludzie powinni mieć wiadomości przybliżone, że np. tak jak Iwona powiedziała, 
że  kanalizacja może będzie za rok, może za pięć. Nikt nie podejmował żadnych działań 
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np. w kierunku oczyszczalni przydomowych, a być może była okazja wybudować to z 
jakąś dotacją. Gdyby taką wiedzę mieli pełniejszą wcześniej, chociaż teraz by się ludziom 
należała taka informacja. Ja nie mówię, że pan wójt obiecywał, ja mówię ogólne, ja sam 
sobie obiecywałem, że u nas w miejscowości będzie 10 lat temu. Dzisiaj już dodaję co rok 
do tego i w sumie dzisiaj nie mogę powiedzieć. Są gospodarstwa, które by chciały 
uporządkować sobie tą sprawę. Skoro tu nie ma co myśleć, może za 10 lat będzie 
kanalizacja, więc dla środowiska i dla tych ludzi byłoby lepiej by rozwiązali to, po 
swojemu. Im potrzebna jest ta wiedza, bo po co będę budował, może będzie za rok, 
może za dwa. Uczciwie by było powiedzieć. Tutaj nie jest ani moja wina, ani pana. 
 
Zuzanna Gonet - Tak jak w Ramułtowicach są plany, wszystko jest zapięte na ostatni 
guzik, a teraz muszę powiedzieć ludziom, że niestety, nie szykujcie się na to, bo nie 
będzie wcale. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Na równinie wrocławskiej jest 16 samorządów, w tym 
miasto Środa Śl., Strzelin, tylko 3 gminy w ramach RPO złożyły wnioski na 
dofinansowanie m.in. Kostomłoty i Malczyce. Dopiero będzie weryfikacja. Nigdzie nie 
łapią tych 120 osób na 1 km długości. Cały Dolny Śląsk został podzielony na pewne osie. 
W wałbrzyskim jeden samorząd na 16 ma tylko aglomerację i środki są wolne. Te środki 
wszystkie zabiorą miasta. Oni po prostu wyeliminowali wsie. Ani państwo, ani ja nie 
mamy na to wpływu.  
 
Zuzanna Gonet - Ludziom będzie ciężko to wytłumaczyć. Będą się sugerować tym, że np. 
w Chmielowie też nie spełniają wymogów, a jest. 
 
Jan Szwedo – Lepsza bolesna prawda niż słodkie kłamstwo.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Stworzyli aglomerację. Te aglomeracje są w Warszawie 
zarejestrowane. To nie jest tak, że po prostu … sejmik województwa. Ochrona środowiska 
– tam wszystko analizują, ile osób itd. Myśmy też prostowali aglomerację tą co mieliśmy 
kiedyś np. na Chmielowie założono więcej 3500 ludzi. Też siedzieliśmy praktycznie pół 
roku. Jeszcze jak pan Jaskuła odchodził mówił, żeby to dopilnować. Na kartce napisał 
dopilnować aglomerację, żebyśmy nie wpadli w tarapaty. To była 14 mln inwestycja 
łącznie z oczyszczalnią ścieków. Robiliśmy wszystko, żeby dopasować i np. Lisowice 
żeśmy cieli, zmienialiśmy mapy. My na pewne rzeczy nie mamy wpływu.  
 
Iwo Iwaszków - Może faktycznie nawiązując do słów pana Szwedo zrobić ogólne 
spotkanie z sołectwami i przedstawić im tą propozycję, powiedzieć jasno i oficjalnie, że 
mogą we własnym zakresie robić oczyszczalnie.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Oni wiedzą o tym. Jeżeli ktoś chciał budować 
oczyszczalnię przydomową, to nigdy żadnych przeszkód nie robiliśmy.  
 
Iwo Iwaszków - Część pewnie czekała, że będą te rozwiązania odgórne, że będzie 
kanalizacja. Teraz powiedzieć jasno, że są takie przepisy, że nie możemy. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja nie wiem, kiedy będzie kanalizacja. Jak ja bym 
wiedział, że środki dostaje gmina, tyle i tyle w danym roku, to ustalam sobie plan,  
analizujemy to z radą i wspólnie ustalamy, że robimy tą miejscowość, i tą miejscowość. 
Ja nie wiem ile będziemy mieli środków. 
 
Leszek Wicha - Ja mam propozycję. Uchwałę sejmiku województwa załączyć do Biuletynu 
z odpowiednim komentarzem, że dla tych i tych miejscowości nie ma określonego 
terminu. Podeprzeć się uchwałą sejmiku województwa.  
 
Iwona Ryszka - Teraz czas wakacyjny, zaraz we wrześniu mamy FS i będziemy robić 
zebrania, to wtedy też można powiedzieć. Nie trzeba specjalnie zwoływać jakiegoś 

 5



zebrania, żeby tylko powiedzieć, że nie będzie kanalizacji.  Trzeba jasno powiedzieć, nie 
oczekujcie, nie róbcie sobie nadziei. 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja też nie powiem, że na pewno nie będzie.  Przepisy się 
zmienią, środki zostaną unijne i np. powiedzą, że wystarczy 60 mieszkańców na 1 km. Ja 
mogę powiedzieć to, co mamy w budżecie bez pozyskania. Wszyscy wiemy, jaki mamy 
budżet i takie mamy środki. Nie pójdziemy z inwestycją ponieważ, żeby ogłosić przetarg z 
inwestycją na 7 mln np. na Ramułtowice, to musimy mieć w budżecie zapewnione środki; 
musi być w budżecie. Nie mogę. 
 
Waldemar Sudoł - Zróbmy tak, jak Leszek zaproponował. Mi się wydaje, ze to jest dobre 
rozwiązanie.  
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Przekażę pracownikom.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy ktoś ma jeszcze pytania co do 
projektu uchwały? Jeśli nie, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały 
w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 11 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Dziękuję. Jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Inne miało być zadanie, ale w związku z tym, że 
konserwator wyraził zgodę na to i to, to jest niezbędne podjęcie tej uchwały. 
 
Rafał Hossa - To są dwie ostatnie parafie; wszystkie już otrzymały.  
 
Iwona Ryszka - składaliśmy w Wilkowie na bramę, ale okazało się, ze kościół zabytkowy, 
a ogrodzenie już niekoniecznie. Nie dało rady tej bramy więc ksiądz stwierdził, ze może 
chociaż podłogę.  
 
Rafał Hossa – Są to dwie uchwały dla Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. św. Jadwigi w 
Świdnicy Polskiej. Jedna jest na remont drewnianej podłogi - empory organowej w 
kościele filialnym p.w. św. Mateusza w Wilkowie Średzkim, druga - na przeprowadzenie 
prac osuszania ścian wraz z naprawą tynków i wykonaniem izolacji przeciwwilgociowych 
w kościele parafialnym p.w. św. Jadwigi w Świdnicy Polskiej (po 10 tys. zł). 
 
Iwo Iwaszków - To są obiekty zabytkowe? 
 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – Tylko możemy dawać dotację do obiektów zabytkowych. 
 
Rafał Hossa – Musi być zgoda konserwatora zabytków.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. 
Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie 
ręki: 
kto jest za – 11 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Dziękuję. Jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Zamykam 
dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o 
podniesienie ręki: 
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kto jest za – 11 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Dziękuję. Jednogłośnie. 
 
Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały wprowadzony do 
dzisiejszego porządku na wniosek pana wójta. Tak jak pan wójt powiedział - rozszerzenie 
zadań GOOSz-u o upowszechnianie i krzewienie kultury fizycznej oraz sportu na terenie 
Gminy Kostomłoty i koordynacja zadań.  

Waldemar Sudoł - Miało iść pod GOK. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Rozmawialiśmy kilka miesięcy temu o 
różnych możliwościach, albo bezpośrednio zatrudnić w UG, czy rozszerzyć działalność 
GOK-u. Niemniej jednak były to nasze przemyślenia. Pan wójt po analizie proponuje, 
żeby rozszerzyć to, ale w ramach GOOSz-u.  

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Jeśli nie ma pytań, 
zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, 
proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 11 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
Dziękuję. Jednogłośnie. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zamykam porządek dzisiejszej sesji. 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 
Sesja trwała od godz. 07.45 do godzi. 08.16. 
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